

Mission Prayer Movement: Egypt & Coming Generation Organization December 12, 2023

Updates & Prayer Requests:

1. Pray for Egypt as their Presidential election is happening this week. Pray for the Lord's guidance in this election and wisdom for the leaders of the country.
2. Pray for the economic crisis. With the Ukraine-Russia war, the prices of food have risen tremendously already. The Israel-Hamas war is greatly impacting the food prices even more. This has a direct impact on many refugee families.
3. Pray for God's provision for CGO as they continue food distributions to the refugee families.
4. Praise God, a new family came to Christ last month. Pray for the Lord's protection, faithfulness to stand firm and for the staff to disciple them.
5. Pray for the Lord's healing for the director's mother who has been sick and was in ICU for a week.
6. Back in October, the Egyptian government decided not to accept any new refugee children in public schools. And some families can no longer afford to pay tuition. CGO is providing support to teach the school subjects to the children. Pray for their ongoing search for a place to rent for their clinic. Pray for the Lord's provision as people's deprivation is growing. Pray for CGO to have strength and wisdom as they find ways to aid in the shortages.
7. With the growing inadequacies, the Village of Refuge is greatly needed. Pray for the Lord to provide them the land, the funding to purchase the land and to build upon it.

宣教禱告運動: 埃及與 **Coming Generation Organization**

2023 年 12 月 12 日

更新和禱告要點：

1. 為埃及祈禱，因為本週將舉行總統選舉。祈求神在這次選舉中的指引，並為國家領導人賜下智慧。
2. 為經濟危機禱告。隨著烏克蘭與俄羅斯的戰爭，食品價格已有極大的上漲。以色列與哈馬斯的戰爭對糧食價格帶來更大的影響，威脅著許多難民家庭。
3. 求神供應 **CGO**，讓他們繼續有向難民家庭分發食物的能力。
4. 讚美神，上個月有一個新家庭歸向了基督。求主保守他們，能忠心站立得穩，也求神保守給他們門徒訓練的同工們。
5. 求神醫治社區中心主任的母親，她生病了，並已在深切治療部住了一個星期。
6. 早在十月份，埃及政府就決定公立學校不再接收任何新的難民兒童。有些家庭已經無力支付學費。**CGO** 正為孩子們教授學校科目。另外也為他們不斷尋找新的診所地點禱告。求主給他們各方便的供應，皆因有需要的人群正不斷增加。祈求神給 **CGO** 賜下力量和智慧，找到方法去解決短缺的問題。
7. 隨著日益增長的不足之處，難民村的需要更顯急切。求主賜給他們土地、資金來購買土地並在其上建設難民村。